
 Iltakoulu ry 
 Hallituksen kokous 16/2024 

 PÖYTÄKIRJA 

 Aika  Tiistai 5.11.2024 klo 17.30 
 Paikka  Ylävitonen 

 Tampereen yliopisto, Pinni A 
 Kanslerinrinne 1, 33014 Tampere 

 Läsnä  Anni Ketola, puheenjohtaja 
 Roosa Pajunen, sihteeri 
 Kia Katjos 
 Anni Hasu 
 Kaisla Kurki 
 Selma Vadén 
 Saila Jussila 
 Lassi-Olavi Magga 
 Ella Rajavaara 
 Nette Länsipuro 

 Puhe- ja läsnäolo-oikeutetut: 
 Eetu Niemi 

 1.  Kokouksen avaaminen 

 Kokous avattiin ajassa 17.30. 

 2.  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 3.  Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

 Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Ella Rajavaara ja Selma Vadén. 



 4.  Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

 Hyväksyttiin esityslista sellaisenaan. 

 5.  Ilmoitusasiat ja posti 

 Iltakoulu on saanut kutsun Johto Ry:n vujustitseille. Iltakoulun hallitus kiittää kutsusta. 

 Iltakoulu on saanut kutsun TAkSiGaYs Ry:n vuosijuhlille. Iltakoulun hallitus kiittää 
 kutsusta. 

 Iltakoulu on saanut kutsun Staabin uuden toimiston avajaisiin. Iltakoulun hallitus kiittää 
 kutsusta. 

 Iltakoulu on saanut kutsun Mentor Ry:n vujuille. Iltakoulun hallitus kiittää kutsusta. 

 Uusi Anti on saapunut ainejärjestötilaan. 

 6.  Talous 

 a)  Taloustilanne 

 Kokouksen aikaan Iltakoulun tilillä oli rahaa 40 558,29 euroa. 

 Sijoituksiin budjetoitu 1000 euroa sijoitettiin alla oleviin rahastoihin. Näissä 
 rahastoissa Iltakoululla on myös ennestään omistuksia. 

 ●  500e Handelsbanken USA indeksiin 
 ●  250€ Nordnet Sverige indexiin 
 ●  250€ Nordnet Suomi indexiin 

 b)  Laskut ja korvaukset 

 Hyväksyttiin seuraavat laskut ja kulukorvaukset: 

 1)  Koneenrakentajakilta ry:lle 49,44 euroa Bommarireivien voitonjakoa. Kulut 
 menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä 

 2)  Lexica ry:lle 49,44 euroa Bommarireivien voitonjakoa. Kulut menevät 
 poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä 

 3)  Bioner ry:lle 49,44 euroa Bommarireivien voitonjakoa. Kulut menevät 
 poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan lipunmyynnillä 



 4)  Saila Jussilalle 194 euroa Iltakoulu-tarrojen tilaamisesta. Kulut menevät 
 varainhankinnan budjetista. 

 5)  Anni Ketolalle 9,44 euroa kiitos-herkkujen ostamisesta hallituksen kokoukseen. 
 Kulut menevät aj-tilan ja kokousmenojen budjetista ja katetaan kahvipassien 
 myynnillä. 

 7.  Sähköiset päätökset 

 a)  Vertti Alamännistö ehdotti 20.10.2024, että että hankitaan 7 eurolla herkkuja 
 kirjakerhoon. Kulut menevät kulttuuribudjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 b)  Vertti Alamännistö ehdotti 20.10.2024, että että hankitaan 8 eurolla herkkuja 
 neulontakerhon haalarimerkkipäivään. Kulut menevät kulttuuribudjetista. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 c)  Anni Hasu ehdotti 23.10.2024, että maksetaan Tampereen kaupungille 50,20 euroa 
 maankäyttöluvasta puistokirppikselle. Kulut menee kulttuuribudjetista. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 d)  Anni Hasu ehdotti 24.10.2024, että ennakkotilataan Alkosta marrasjuhlille viinejä ja 
 alkumaljojen kuohuviinejä hintaan 253,30 euroa. kulut menevät marrasjuhlien budjetista 
 ja katetaan lippujen myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 e)  Veera Vikman ehdotti 28.10.2024, että käytetään haalarikasteen saunalle ostettaviin 
 tarjoiluihin max 50 euroa. Kulut menevät saunabudjetista ja katetaan lipputuloilla. 
 Ehdotus hyväksyttiin. 

 f)  Veera Vikman ehdotti 28.10.2024, että käytetään haalarikasteen palkintoihin max 25 
 euroa. Kulut menevät tuutoroinnin budjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 g)  Saila Jussila ehdotti 28.10.2024, että käytetään max 85 euroa postimerkkeihin ja 
 kirjekuoriin kide.appista ostettujen haalarimerkkien postitusta varten. Kulut menevät 
 varainhankinnan budjetista ja katetaan postimaksuilla. Ehdotus hyväksyttiin. 

 h)  Anni Hasu ehdotti 29.10.2024, että maksetaan Tietojohtajakilta Manager ry:lle yhteensä 
 1151,60 euroa kulukorvauksia vaimennusverhoista (401,60 €) ja Spinnistä (750 €) 
 bommarireiveille. Kulut menevät poikkitieteellisten tapahtumien budjetista ja katetaan 
 lipputuloilla. Ehdotus hyväksyttiin. 



 i)  Nette Länsipuro ehdotti 30.10.2024, että käytetään max. 50 euroa ruokaan ja juomaan 
 YKAn kanssa järjestettävään Työelämä…? Tapahtumaan. Kulut menevät 
 työelämäbudjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 

 j)  Anni Hasu ehdotti 31.10.2024, että maksetaan Anni Ketolalle 40 euron kulukorvaus 
 osallistumisesta vuosijuhlille. Kulut menevät ulkosuhdemenojen budjetista. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 k)  Anni Hasu ehdotti 31.10.2024, että maksetaan Ella Rajavaaralle 8,64 euroa taustakankaan 
 ostamisesta marrasjuhlien valokuvausseinälle. Kulut menevät marrasjuhlien budjetista ja 
 katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 l)  Anni Hasu ehdotti 31.10.2024, että maksetaan Saila Jussilalle 194 euroa 
 Iltakoulu-tarrojen tilaamisesta. Kulut menevät varainhankinnan budjetista. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 m)  Anni Hasu ehdotti 31.10.2024, että maksetaan Vertti Alamännistölle 8,56 euroa 
 tarjoilujen ostamisesta neulontakerhoon. Kulut menevät kulttuurin budjetista. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 n)  Anni Hasu ehdotti 2.11.2024, että maksetaan Hene oy:lle 780 euroa busseista 
 bussirundille. Kulut menevät kulttuurin budjetista ja katetaan lipunmyynnillä. Ehdotus 
 hyväksyttiin. 

 o)  Lassi-Olavi Magga ehdotti 2.11.2024, että maksetaan Merkkilabra.fi:lle 149 euroa 
 pikkujoulujen haalarimerkeistä. Kulut menevät tapahtuman budjetista ja katetaan 
 lipunmyynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 p)  Anni Ketola ehdotti 4.11.2024, että hankitaan hallituksen kokoukseen 5.11. tarjoiluja max 
 10 eurolla kiitoksena hallituksen tekemästä erinomaisesta työstä syyskokouksen 
 dokumenttien eteen. Kulut menevät kokouskulujen ja aj-tilamenojen budjetista ja 
 katetaan kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 

 8.  Palaute hallitukselle 

 Hallitus on saanut palautteen, jossa toivotaan uuteen ainejärjestötilaan avajaisjuhlia. 
 Hallitus kiittää palautteesta ja selvittää mahdollisuutta järjestää ainakin jonkinlaiset 
 tupaantuliaiset jäsenistölle. 



 9.  Syyskokous 

 Käytiin läpi syyskokouksessa käsiteltävät asiakirjat ja dokumentit. Hallitus 
 hyväksyi seuraavat dokumentit ja asiakirjat esitettäväksi syyskokoukselle: 
 toimintasuunnitelma, tulo- ja menoarvio, jatkuvan toiminnan kuvaus, 
 varainhankintasuunnitelma, häirintätapausmenettely, yhdenvertaisuussunnitelma, 
 merkkiohjesääntö, jäsenrekisteriohje, työjärjestys sekä esitys hallituksen 
 paikkajaosta, toimihenkilöistä ja toimikunnista vuodelle 2025. 

 Keskusteltiin myös alustavasti esityksistä syyskokouksen sihteeriksi, 
 pöytäkirjantarkastajiksi, ääntenlaskijoiksi sekä jäsenyyden tarkastajiksi. 

 Siirryttin käsittelemään kohtaa 23. Ainejärjestötila. 

 10.  Menneet tapahtumat 

 a)  Johtajuussymposium 22.10. 

 Tapahtumasta ei tiedotettavaa. 

 b)  Pitbull-sitsit 23.10. 

 Tapahtuma oli onnistunut ja siitä on saatu oikein hyvää palautetta. Teemasta kiiteltiin 
 ja toivottiin samankaltaisia sitsejä jatkossa. 

 c)  POP-päivät 25.–27.10. 

 Tapahtuma oli bänger ja iltakoululaisia oli tapahtumassa mukavasti paikalla. Kiitos 
 Kosmos Buran tapahtuman järjestämisestä. 

 d)  Haalarikaste 28.10. 

 Tapahtuma oli onnistunut. Joitain ongelmia oli tapahtumalla käytetyn saunatilan 
 kanssa. Muuten tapahtuma meni hyvin. 

 e)  Kaljaa sohvalla 29.10. 

 Tapahtuma oli onnistunut ja mukavaa oli. Kiitokset myös FAIAlle yhteistyöstä. 



 f)  Työelämäilta YKAn kanssa 30.10. 

 Tapahtuma oli onnistunut ja osallistujia oli mukavasti. 

 g)  Halloween-sitsit 31.10. 

 Tapahtuma oli onnistunut. Haalarimerkkien myynti onnistui myös tapahtumassa 
 hyvin ja merkkejä myytiin paljon. Kiitos yhteistyöstä Interatkiolle ja Dominukselle. 

 h)  Sivuaineinfo 4.11. 

 Tapahtuma oli onnistunut. Osallistujia oli mukavasti paikalla. 

 Eetu Niemi poistui kokouksesta ajassa 19.22. 

 11.  Tulevat tapahtumat 

 a)  Ruotsin ekskursio 5.–7.11. 

 Tapahtuma on alkanut tänään. Nu kör vi! 

 b)  Lavatanssibileet 14.11. 

 Tapahtuman suunnittelun ja järjestelyjen kanssa kaikki hyvin. Myös harjoituksille on 
 saatu varattua aika ja tila: 12.11. klo 16-17. 

 c)  Ihastu iltakouluun 18.11. 

 Tapahtuman järjestelyt hyvällä mallilla. Käsiteltiin hallituksen roolia tapahtumassa ja 
 tapahtuman kulkua yleisesti. 

 d)  Työelämäeksukrsio Tampereella 19.11. 

 Tapahtuman suunnittelu hyvällä mallilla. 



 e)  Beerpong-turnaus 21.11. 

 Tapahtuman suunnittelu hyvällä mallilla. Tapahtuma järjestetään Messukylän 
 Työväentalolla. 

 f)  Sika säkissä -sitsit 28.11. 

 Tapahtuman suunnittelu hyvällä mallillla. 

 g)  JouluLove 28.11. 

 Tapahtuman suunnittelu on hyvällä mallilla. Eventti ja arvonta on julkaistu. 
 Lipunmyynti alkaa 14.11. 

 Selma Vadén poistui kokouksesta ajassa 19.33. 

 Selma Vadén palasi kokoukseen ajassa 19.36. 

 12.  Marrasjuhlat 

 a)  Ansiomerkit 

 Hallitus käsitteli ehdotukset ansiomerkeistä ja päätti ansiomerkkien saajat. 

 Lippujen myynti tapahtumaan on suljettu. Tapahtuman suunnittelu ja työnjako on hyvällä 
 mallilla. 

 13.  Esteettömyyskysely 

 Ei käsiteltäviä asioita. 

 14.  Uuden kaiuttimen hankkiminen 

 Roosa Pajunen ehdotti, että hankitaan ainejärjestölle uusi kaiutin, jonka hankitaan 
 käytetään 199 euroa. Kulut menevät tapahtumabudjetista. Ehdotus hyväksyttiin. 



 15.  Tuutorointi ja yhdenvertaisuus 

 Hiiriviikot paketissa. Kohta aletaan keräämään palautetta fukseilta. 

 16.  Liikunta ja hyvinvointi 

 Suunnitteilla on kylpyläreissun järjestäminen vielä loppuvuodelle. 

 17.  Varainhankinta 

 College-paitojen tilaamiseen liittyvä suunnittelu on aloitettu. 

 Haalarit on luovutettu fukseille. 

 Uusia haalarimerkkejä tilataan. 

 18.  Työelämä ja alumni 

 LinkedIn- ja CV-pajan event julkaistaan 13.11. 

 19.  Koulutuspolitiikka 

 Pikkujoulujen suunnittelu yhteistyössä henkilökunnan kanssa on aloitettu. 

 20.  Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

 Ei käsiteltäviä asioita. 

 21.  Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

 Hallitus- ja toimariesittelyt on pidetty instagramissa. Stoorit tallennettu kohokohtiin. 

 Ihastu Iltakouluun -event julkaistu. 

 Hallitus- ja toimarihakijat päivitetään nettisivuille 11.11. ja 18.11. 



 22.  Kulttuuri ja ympäristö 

 Karaokeiltaa suunniteltu järjestettäväksi 4.12., mutta edelleen moni asia siihen liittyen 
 epävarmaa. 

 Leffailtaa järjestetään alustavasti 20.11. 

 Kuukauden kulttuurikatsaus on lähetetty. 

 23.  Ainejärjestötila 

 Ainejärjestötilan muutto on suoritetut. Lämmin kiitos  kaikille talkoisiin osallistuneille. 

 Ensimmäinen päivystys uudessa ainejärjestötilassa järjestetään maanantaina 11.11. 
 Ensimmäisessä päivystyksessä järjestetään myös jotain ohjelmaa. 

 Hyllyjen asentamisista, varastotiloista ym. käytännön asioista on laitettu viestiä 
 yliopistolle. Vastauksia odotellaan. 

 Uuden ainejärjestötilan väliaikaiset säännöt ja käytännöt on luotu. 

 Palattiin käsittelemään kohtaa 10. Menneet tapahtumat, ja jatkettiin esityslistan käsittelyä 
 kronologisessa järjestyksessä. 

 24.  Uusien jäsenten hyväksyminen 

 Ei uusia jäsenhakemuksia. 

 25.  Puheenjohtajan tilannekatsaus  

 Hyvä fiilis ja hommat sujuu. :) 

 26.  Muut esille tulevat asiat 

 Anni ja Nette kävivät Turussa P-klubin vuosijuhlilla, oli kuulemma oikein hauskaa. 



 27.  Seuraavan kokouksen ajankohta 

 Seuraava kokous järjestetään tiistaina 19.11. klo 18.00 tilassa Pinni B3032. Kyseinen 
 kokoushuone löytyy uusista henkilökunnan tiloista. 

 28.  Kokouksen päättäminen 

 Kokous päätettiin ajassa 19.54. 

 ________________________________  ________________________________ 

 Anni Ketola, puheenjohtaja  Roosa Pajunen, sihteeri  

 ________________________________  ________________________________ 

 Ella Rajavaara, pöytäkirjantarkastaja  Selma Vadén, pöytäkirjantarkastaja 


